
Referat af bestyrelsesmøde 6. september 2018 

Deltagere : Anja, Henriette Ove og Benny 

 
 

1. Veje tilstande 

- Ok, veje ser fine ud. 

 

 

2. Saltning og snerydning. 

- Benny har lavet en 2 årig aftale med Trim ang. dette. 

 

 

3. Vejfest 2018 

- Der var ikke nok tilmeldte til vejfesten, men vi bider mærke i, at der også var interesse , for dem 

der ikke kunne komme,  for en vejfest. 

 

 

4. 50 års jubilæum forslag : 

Jubilæumsfest 23. februar 2019 

- Jane og Ove har undersøgt, hvor det skal holdes. 

-  Anja skriver ud ang. hvor stor tilslutningen til Jubilæumsfesten er 

 

Sommer-Jubilæumsfest 25. maj 2019- forslag, tovholder 

- Venter med dette 

 

 

5. Frigivelse af konto i Nordea 

- Claus arbejder forsat på en netbank, som burde være det sidste, der skal til for at få adgang til kontoen. 

 

 

6. Teltforslag 

- Claus har indkøbt et nyt telt 

 

 

7. Fjernvarme/Fibernet 

- Fjernvarme : Benny har fået at vide, at det kommer i 3. kvartal 2019, og grundejerforeningen er tilmeldt en 

nyhedsmail ang. dette. 

- Fibernet : Claus arbejder videre med GF- Rosenhøj og Rosenbakkegården 

 

 

8. Vejbelysning 

- Benny har kontaktet kommunen, svaret er at det bliver skiftet snarest. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Næste møde, Kl. 19 mandag 7. januar 2019 hos Henriette 

 

 


